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PROPOSTA D’ACORD RELATIVA A LA PROMOCIÓ DE L’ESPORT NÀUTIC I 

AQUÀTIC 

El Grup Municipal Unides Podem, amb NIF V16641979, tal com disposen els articles 91.4 i 97 del 

Reglament, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals presenta al proper ple la següent 

proposta d'acord 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

 

Vivim en una illa que compta amb instal·lacions nàutiques i quilòmetres i quilòmetres de costa, no 

obstant això, per a molts joves les activitats nàutiques són una cosa desconeguda. Es dóna la 

circumstància que malgrat tenir grans oportunitats per a gaudir de la mar, vivim d'esquena a ell. Per 

aquest motiu, considerem important promocionar les emocions i possibilitats que ofereixen els 

esports nàutics. 

 

D'altra banda, aquesta iniciativa també té com a objectiu bandejar la idea tradicional que associa 

l'esport nàutic amb un esport elitista i inaccessible. La nàutica abasta moltíssim més que els iots de 

luxe: des del caiac, el submarinisme fins a navegar amb un veler. El món dels esports nàutics és tan 

ric i variat, que hi ha opcions per a tots els públics. 

 

La intenció és donar l'oportunitat als nens i als joves d'acostar-los als esports nàutics i aquàtics, i 

alhora, compartir, practicar i intercanviar experiències i coneixements en un ambient saludable, 

alhora que adquireixen nocions bàsiques de seguretat en el medi marí i aquàtic, augmentant els 

coneixements sobre el seu entorn. 

 

Afortunadament en les últimes dècades estem començant a incloure en la formació dels joves cursos 

que tenen en compte les particularitats que ens ofereix el nostre territori. D'aquesta manera s'han 

inclòs, per fi, formacions entorn de la mar i a la nàutica, com és el centre de Ca marinis, un centre 

de formació professional que inclou cursos de Tècnic en Navegació i Pesca Litoral i Títol superior 

en Transport marítim i pesca d'altura. 

 

Considerem que així ha de ser també en la seva formació més primerenca. Sabem que l'ajuntament 

promou anualment excursions a Tagomago per a escolars donant-los així l'oportunitat de gaudir un 

dia amb vaixell al mateix temps que coneixen la costa de Santa Eulària i els seus trets més 

significatius. Però des d'Unides Podem considerem que encara es pot fer més. 

És per tot això pel que aquest grup municipal sotmet a aquest Ple per al seu debat i, si escau, 

adopció de la següent 

PROPOSTA D'ACORD  
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1. En col·laboració amb el Club Nàutic i les concessions d'activitats nàutica de les platges del 

municipi, impulsar la celebració d'un programa d'activitats dirigit a les escoles i instituts entorn 

d'esports nàutics i aquàtics, com per exemple: 

- Setmana de la mar a bord d'un vaixell amb activitats lúdic-educatives. 

- Jornades nautiques i aquàtiques escolars. 

2. Incloure en els pròxims plecs de condicions de les licitacions d’elements nàutics al  litoral del 

municipi, la promoció d'activitats per a joves. 

 

A Santa Eulària des Riu, 17 de maig del 2022 

 

Signatura: 

 

 

 

 

 

Marta Maicas Ortíz 

Regidora del Grup Municipal Unides Podem 


